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Zápis č. 16 z jednání komise RMČ P1 

Komise pro obchod a služby, konané dne 4. 12. 2019 
v zasedací místnosti „Pitevna“ v pasáži úřadu 

Vodičkova 18, Praha 1 

 

 

     Zahájení jednání:    16.30 hod. 
     Ukončení jednání:  17.20 hod. 
 
 
     Přítomni:  

Valerie Clare Talacková MA - předsedkyně, Mgr. Eva Holá Ph.D, RNDr. Tomáš Raiter,   
     Jana Titlbachová, Mgr. Karel Ulm,MPA, Jan Hřebíček 
     Částečná neúčast:   
     Omluveni:  
     Mgr. Amália Počarovská, Ing. Vojtěch Ryvola 
     Neomluveni:  
     Tomáš Ouška, Ing. Vladimír Krištof 
     Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P1:  

Bc. Ludvík Czital, Dagmar Koníčková, Mgr. Tatiana Kunštátová 
     Hosté:   
     Zapsala:  
     Vladimíra Hrůzová 
 
 
     Program jednání: 

       1.  Návrh programu jednání 

       2.  Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS 

       3.  Určení ověřovatele zápisu   

       4.  Užívání veřejných prostranství - stanovisko k jednotlivým akcím na veřejných     

            prostranstvích Prahy 1 v roce 2017 a 2018       

       5.  Restaurační zahrádka - Václavské náměstí u č. 14 

       6.  Různé 

 

      

     Předsedkyně komise přivítala členy na 16. jednání komise a seznámila přítomné s programem.   

 

     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                                       
     Program byl přijat.  
 
     Předsedkyně komise požádala, aby se členové KOOS řádně a to předem omlouvali předsedkyni 
     a tajemnici, jestliže se nemohou zúčastnit jednání komise.  
 
     K. Ulm se omluvil, že v 17.30 hod. musí odejít z jednání komise. 
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     K bodu č. 2 
     Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS    
     Proběhla kontrola zápisu z jednání KOOS dne 6. listopadu 2019, ke kterému neměli členové  
     komise připomínky. 
  
     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                               
     Schváleno 
 
     Úkol z minulého jednání: 
     Předsedkyně uvedla, že již jednala s radním Davidem Bodečkem o předání seznamu  
     všech volných nebytových prostorů, které by dle kolaudovaného stavu byly vhodné pro     
     rozšíření základní občanské vybavenosti, a to bez ohledu na jejich technický stav. 
     Členové KOOS usnesením z 25. 9. 2019 původně požádali o tento seznam majetkovou komisi a ta 
     to ještě neprojednávala. 
 
 
    K bodu č. 3 
    Určení ověřovatele zápisu 
    Na návrh předsedkyně komise byl schválen ověřovatelem zápisu Tomáš Raiter.      
      
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                   
    Schváleno 
 
         
    K bodu č. 4 
    Užívání veřejných prostranství - stanovisko k jednotlivým akcím na veřejných       
    prostranstvích Prahy 1 v roce 2017 a 2018       
    Na základě předloženého materiálu OPOV_DOP se na minulém jednání členové komise vyjádřili      
    k jednotlivým akcím, které proběhly na Staroměstském náměstí v roce 2017 a 2018.   
      
    Na dnešním jednání komise se členové postupně vyjadřovali k akcím na Václavském náměstí, 
    které proběhly v roce 2017 a 2018. 
 
    Václavské velikonoce – horní část VN 
    délka trvání – zkrátit o 7 dní 
    Hlasování:          Pro: 5          Proti: 0               Zdržel se: 1   
    Návrh nebyl přijat.  (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů)             
 
    Velikonoční trhy – pěší zóna spodní část VN 
    délka trvání – zkrátit o 7 dní 
    Hlasování:          Pro: 5          Proti: 0               Zdržel se: 1                   
    Návrh nebyl přijat.   (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů)              
 
    Promoakce 
    obecně tyto akce povolovat pouze na 1 den při otevření nové provozovny 
    Hlasování:          Pro: 5          Proti: 0               Zdržel se: 1                   
    Návrh nebyl přijat.   (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů)   
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    Ostatní akce uvedené v seznamu na Václavském náměstí komise buď nestihla projednat, nebo     
    k nim neměla žádné výhrady. 
         
     
    K. Ulm odchod z jednání v 17.20 hod.   
     
   Jednání KOOS předsedkyně ukončila v 17.20 hod. z důvodu neúsnášeníschopnosti. 
 
 
 
     Zápis sepsán dne:                              6. 12. 2019 
     Předáno k ověření dne:                   6. 12. 2019 
     Zápis ověřen dne a podepsán::   16. 12. 2019 
     Zapsala:                                              Vl. Hrůzová                        
                                                         
                
 
 
        
 
                      Ověřovatel zápisu   
                 RNDr. Tomáš Raiter  v.r. 
 
 
 
                                                                                                               Předsedkyně komise 
                                                                                                    Valerie Clare Talacková MA  v.r.     
 
 
 
 
 

Příští jednání KOOS se uskuteční dne 18. prosince 2019  
od 16,00 hod., v „Pitevně“ v zasedací místnosti v pasáži Úřadu  

   
 

                          
 


